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Manjka zdravnikov, ukinjajo se dežurstva 
Bo turistični Bohinj ostal brez dežurnega zdravnika 
škofjeloško območje z več deset tisoč prebivalci pa 

SUZANA P. KOVAČIČ 

Kranj - N a Gorenjskem pri-
manjkuje zdravnikov na pri-
marn i ravni, tako na škofje-
loškem območju nu jno po-
trebujejo 2,5 zdravnika 
splošne družinske medic ine 
i n pediatra, v Kranju manj -
kata dva zdravnika splošne 
druž inske medic ine i n dva 
pediatra. Na Jesenicah potre-
bujejo dva zdravnika splošne 
družinske medicine, v Bohi-
n j u zdravnika splošne dru-
žinske medicine, v Radovlji-
d pediatra. "Razpise objav-
l jamo že več let, a zdravnikov 
ne dobimo," je povedal Jože 
Vetemik , direktor Osnovne-
ga zdravstva Goren jske 

( O Z G ) . Še hu je , v B o h i n j u 
j i m grozi, da bodo po novem 
letu ostali b rez dežurnega 
zdravnika za konec tedna, 
m e d tednom v nočnem času 
pa ga že zdaj n i m a j o i n je 
najbližja dežurna služba n a 
Bledu. "V B o h i n j u i m a m o 
samo še do konca letošnjega 
leta dežurno službo ob kon-
cu tedna rešeno tako, da jo 
so f inanc i ramo Občina Bo-
h in j , O Z G i n Zavod za 
zdravstveno zavarovanje Slo-
venije ( Z Z Z S ) . Cena organi-
zacije dodatne dežurne služ-
be ob koncu tedna stane 120 
tisoč evrov na leto, i n če n a m 
bodo n a Z Z Z S odrekl i B-
nančno pomoč, tega zneska 
v le tu 2 0 0 9 Občina Bohinj 

med vikendi, 
z enim samim ponoči? 

i n O Z G sama nista sposo-
bna zagotoviti ," je povedal 
V e t e m i k 

V Ško^i Loki imajo po no-
vem Pravilniku o službi nuj-
ne medicinske pomoči (no-
vembra ga je sprejelo minis-
trstvo z a zdravstvo, op. a.) 
pravico do le enega dežurne-
ga zdravnika namesto po 
starem zdravnika in pol. "To 
pomeni , da ima več deset ti-
soč prebivalcev na razprše-
n e m školjeloškem območju 
na voljo samo enega zdrav-
nika v n o č n e m času, ob so-
botah i n nedeljah ter prazni-
kih," je opozorila d i r ^ o r i c a 
Zdravstvenega d o m a Ško^a 
Loka Sabina Dietner. 
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Težko je razumeti, da sistem varčuje pri življenjsko pomembnih dežurnih službah. 
Na fotografiji je vaja reševanja v Kranju. / Foto: (r sbvec 

v Kranju prva varovana stanovanja 
v stanovanjskem naselju Planina jug gradi Gradbinec dva bloka varovanih stanovanj. 

ŠTEFAN ŽARGI 

Kranj • V sredo sta Nepre -
m i č n i n s k i sklad pokojn in -
skega i n invalidskega zavaro-
vanja Ljubl jana ( N S P I Z ) i n 
gradbeno podjetje Gradb i -
nec G ip Kianj podpisala-po-
godbo o gradnji prvih varova-
n ih stanovanj v Kran ju i n na 
Gorenjskem. Kot je povedal 
direktor Gradbinca Z m a g o 
Geršak, so se namreč odloči-
l i v skladu z občinskim loka-
cijskim načrtom v stanovanj-
ski soseski Planina jug zgra-

diti dva objekta, v ka ter ih 
bodo izpolnjeni vsi strogi po-
goji za varovana stanovanja, 
pri čemer bo manjši objekt s 
30 stanovanji kupi l N S P I Z , 
večji objekt z 38 stanovanji 
pa bodo zgradil i za trg. 

Oskrbovana stanovanja so 
namenjena t ist im starejšim, 
k i še ne potrebujejo domske-
ga varstva, pa vendar ne mo-

rejo živeti povsem samostoj-
no, saj potrebujejo delno po-
m o č a U nego. Stanovanja 
morajo bi t i arhitekturno pri-

Di rektor Gradbinca Cip Zmago Geršak (na levi) in direktor 
Nepremičninskega sklada Florjan Bulovec 

kigojena starejšim in funkci-
ona lno o v i r a n i m osebam, 
dostopna 2 inval idskimi vo-
zički, imet i zadostno število 
p a r k i r n i h mest i n m o r a j o 
bit i opremljena s stalno po-
vezavo z oskrbnikom - imet i 
g u m b za klic v sili. Najpogo-
steje so v b l i ž in i domov z a 
ostarele, k i so običajno izva-
jalec oskrbe. 

Kot je povedal d i rektor 
sklada Florjan Bulovec, sklad 
upravl ja t r i tisoč stanovanj 
po vsej Sloveniji, od tega na 
območju upravne enote 
Kranj 2 6 stanovanj v 14 ob-
jektih. O d navedenih stano-
vanj so v Sloveni j i le 1 0 4 
oskrbovana stanovaiija, n a 
Gorenjskem pa j ih še ni. 

• 4. stran 

Kamp v Martuljku 
na ustavno sodišče 
MARJANA AHAČIČ 

K r a n j s k a G o r a - T r i j e svetni 
k i občine Kran jska Gora 
Andrej Žemva , Bogomir Ko-
šir i n M a r i n k a Puc Koplan 
so na ustavno sodišče vložih 
pobudo za oceno ustavnosti 
i n zakoni tost i šestih spre 
m e m b prostorsko ureditve 
n i h pogojev, k i j ih j e občin 
ski svet potrdil na zadnj i seji 
i n k i dovol juje jo pozidavo 
nekdanjega k a m p a š p i k v 
M a r t u l j k u . Invest i tor , pod-
jetje H i t A lp inea , je t a m v 

sklopu celovite obnove ž e 
pričel adaptacijo starega ho-
tela, načrtuje pa tudi gradnjo 
apar tmajskega naselja, k i 
n a j b i ga začel i gradit i pr i -
hodnjo pomlad. Prav zaprtje 
nekdanjega k a m p a , kjer naj 
b i stale apartmajske hiše, pa 
je sprožilo ostro nasprotova-
n je nekater ih domačinov, k i 
so se v zače tku decembra 
zbral i na z b o r u krajanov in 
podpr l i pobudo za ustavno 
presojo prostorskega doku-
m e n t a , k i dovol juje načrto-
vano gradnjo. 
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AKTUALNO 

Prenovili Oddelek 
za radiol(^jo 
v BolniSnid Golnik so v torek odprli 
prenovljeni oddelek za radiologijo. S 
klasičnega načina slikanja so pre§li 
na digitalno rentgensko slikanje. S 
tem se je stopnja obsevanja bolnikov 
z rentgenskimi žarki zmanjšala za tri-
deset odstotkov. 

GORENJSKA 

Ob prazniku 
prenovljeni atrij 
v Radovljici so ob občinskem prazni-
ku v spomin na rojstvo A. T. Linharta 
odprti prenovljeni atrij Graičine in 
podpisali listino o sodelovanju s če$-
ko občino lvar?čice, na osredriji slo-
vesnosti pa so podelili občinska pri-
znanja. 

KRONIKA 

Streljal na voznika 
avtobusa 
Neznanec je včeraj zgodaj zjutraj na 
ljubljanski avtobusni postaji streljal v 
sprednji del avtobusa kranjskega Al-
petourja in pri tem ranil 49-letnega 
voznika. Po zadnjih podatkih voznik 
nI v življenjski nevarnosti, preiskava 
pa še poteka. ^ 

RAZGLEDI 

Slovenija Je večja, 
kot si mislimo 
Novi izseljenci so izobraženci, ki se ne 
vključujejo v dmštva. Slovenija mora 
sprejeti program sodelovanja z njimi. 
V svojem mandatu bom to poskušal 
narediti, je na Glasovi preji dejal dr. 
Boštjan Žekš, minister za Slovence po 
svetu in v amejstvu. 

1 0 , 1 1 

VREME 

Ohkično ho, občasno bo še 

rahbd^evab ali snežilo. 

V gorah je vdika nemmost 

snežnih fkzov! 

jutri: oMačno s padmmami 
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KRATKE NOVICE 

L J U B G A N A 

Izredno zasedanje državnega zbora 

Državni zbor se bo v torek, i6 . decembra, sestal na izredni 
seji, na njej pa bodo poslanci obravnavali novelo zakona o 
prevozih v cestnem prometu in novelo zakona o varstvu kul-
turne dediščine. Potrdili bodo tudi mandate nadomestn im 
poslancem, ki so v parlament prišli namesto nekaterih seda-
njih ministrov. Zahtevo za izredno sejo vložili koalicijski po-
slanci, ki so predlagali obravnavo novele zakona o varstvu 
kulturne dediščine, poslanci opozicijskih strank SDS in SLS 
pa so na dnevni red seje želeli uvrstiti noveli zakonov o do-
hodnini ter o davku od dohodkov pravnih oseb. Obe noveli 
je v državni zbor vložila prejšnja vlada, kolegij predsednika 
D Z pa je pred časom sklenil, da z odločanjem o vrsti po-
stopka počakajo, dokler se do vsebine obeh zakonov ne 
opredeli nova vlada. D . Ž . 

LJUBLJANA 

Vitomir Pretnar na ministrstvu za finance 

Potem ko je Alojz Durn, generalni sekretar v ministrstvu za 
finance, podal predlog za razrešitev s tega položaja, je vla-
da za vršilca dolžnost i generalnega sekretarja imenovala 
Vitomir ja Pretnarja Pretnar je bil do lani načelnik Upravne 
enote Jesenice, zadnje leto pa je bil vodja enega od oddel-
kov na jesniški upravni enoti. D . Ž . 

LJUBLJANA 

Vlada o odpoklicu vojakov Iz Iraka 

Vlada je ta teden razpravljala o zaključku sodelovanja Slove-
nije v misiji zveze Nato v Iraku. Preden bo vlada sklep do-
končno potrdila, bosta o t e m razpravljala še parlamentarna 
odbora za zunanje zadeve In obrambo. Slovenski vojaki so 
na tej misiji od leta 2 0 0 6 , sicer pa poleg Iraka sodelujejo še 
v Afganistanu, Bosni in Hercegovini , na Kosovu, v Čadu, Li-
banonu in Siriji, skupaj 4 2 4 vojakov. D . 2 . 

LguBgANA 

Bencin se ne bo več cenil 

Vlada je sprejela informaci jo o spremembi trošarin na naf-
tne derivate. T e se bodo v prihodnjih mesecih postopoma 
zviševale, ne da bi se bencin in dizelsko gorivo ob t e m dra-
ži lo. Pocenitev, ki j ih je bila doslej cela veriga, pa ne bo 
več. V f inančnem ministrstvu so povedali, da si s poveča-
n jem trošarin obetajo za 2 7 0 mi l i jonov evrov dodatnega 
denar ja . D . Ž . 

^j^ari -arih 
izžrebanemu naročniku časopisa 

Gorenjski Glas 

i Knjigo prejme FRANC MARINSEK izNaklega. 

KOTIČEK ZA NAROČNIKE 

Podarjamo vstopnice 
za Novoletni gala koncert 
Naši cenjeni naročniki, ki bi želel i obiskati N O V O L E T N I 
GALA KONCERT NA BLEDU, na katerem bo nastopil Orke-
ster Opere in baleta S N C Ljubljana, vabljeni k sodelovanju. 
18. Novoletni gala koncert bo i . januarja 2 0 0 9 v Festivalni 
dvorani na Bledu. 

Če se želite udeležiti novoletnega koncerta, vas vabimo, da 
odgovorite na nagradno vprašanje: Kje bo potekala priredi-
tev N O V O L E T N I GALA KONCERT? 
Odgovore n a m pošljite do srede, 17. decembra 2008 , na na-
slov Gorenjski glas, Bleivveisova cesta 4 , 4 0 0 0 Kranj ali po 
e-pošt i : narocn ine@g-g las .s i s pr ip isom N O V O L E T N I 
GALA K O N C E R T NA BLEDU. Izžrebali bomo tri nagrajence, 
ki bodo prejeli po dve vstopnici. Imena nagrajencev bodo 
objavljena v Gorenjskem glasu v petek, 19. decembra 2 0 0 8 , 
vstopnice pa bodo nagrajenci prejeli po pošti. 

Kako trdna je koalicija 
O b kadrovskih imenovanjih predsednika vlade Boruta Pahorja se je javnost spraševala, ali ne bodo 
zamajala koalicije. 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Ljubljana - Imenovan je D i -
m i t r i j a Rupla za premiero-
vega svetovalca v z t m a n j i h 
zadevah še vedno razbur ja 
javnost. Pred kra tk im je kot 
d ržavn i sekretar v min is t r -
stvu za zdravje odstopil Slav-
ko Z ihe r l , sicer č lan L D S , 
ker n i želel sodelovati v vladi 
skupaj z Ruplom. V stranki 
LDS so se spočetka odzvali z 
m n e n j e m , da i m a predsed-
n ik vlade pravico imenovat i 
d a n e svojega kabineta, hkra-
ti pa z razumevanjem spre-
je l i t u d i Z iher lovo osebno 
odločitev. O premietovi po-
stavitvi Rupla za odposlanca 
zunan jega ministrstva so 
govori l i tud i na konvenci j i 
stranke Zares m i n u L konec 
tedna v Kranjski Gori. Sicer 
pa Rupel ni edina kadrovska 
poteza Boruta Pahorja , k i 
jez i premierove privržence. 
Z a svetovalca naj b i imeno-
val tud i Matjaža Šinkovca, k i 
se stranki L D S prav tako ne 
z d i p r i m e r e n . Z a r a d i takš-
n i h Pahorjevih potez je ta te-
d e n celo kazalo na i z redn i 
vrh koal idje, do česar pa po-
t e m n i prišlo. Pač pa so se 

Premier Borut Pahor z zunan j im ministrom Samuelom 
Zbogar jem / fom r,n> doH 

koal ici jski p a r t a e r j i za rad i 
tega pogovarjali o vprašanju 
pristojnosti p o s a m e z n i h 
svetovalcev v vladi. Dogovo-
rili so se, da bodo razpravo o 
pr istojnost ih i n de lokrogu 
takšnih svetovalcev še nada-
ljevali ter ocenili vse učinke 
takih imenovanj pa tudi bolj 
natančno opredeli l i pr incip 
določanja del i n nalog takih 
svetovalcev. 

Po besedah predsednice 
LDS Katarine Kresal je prav, 
da koalici ja določi skupna 
pravila delovanja, da se vna-
prej ve, kakšen je delokrog 
posamezn ih svetovalcev. 
LDS je še posebej razburila 
nedavna Ruplova pot v R i m , 
kjer se je s predstavnikom 
italijanske vlade pogovarjal o 
f inančnih težavah slovenske 
manjšine v Italiji. O b t e m se 

namreč postavlja vprašanje, 
ali je Rupel pravi človek za re-
ševanje problemov manjšin, 
saj i m a m o sedaj celo minis-
trstvo za Slovence v zamej-
stvu i n po svetu. Mešanje pri-
stojnosti zunanjega ministra, 
ministra za Slovence po sve-
tu i n posebnega odposlanca 
premiera za LDS n i sprejem-
ljivo. LDS sicer potem ni za-
htevala izrednega sklica koa-
licijskega vrha, predsedniki 
koalicijskih strank pa so v do-
kaj spravljivem tonu govorili 
o Pahorjevih kadrovskih od-
ločitvah. Predsednik DeSUS-
a Kari ErJavcc jc denimo de-
jal, da i m a vlada sedaj po-
membnejše naloge z reševa-
n jem gospodarske krize. Pa-
hor pa pr i svoji odločitvi še 
naprej vztraja. N ič spomega 
pa v Pahorjevem imenovanju 
Rupla ne vidi opozicijska 
SDS, češ da je Dimi t r i j Rupel 
pač sprejel uradniški položaj. 
Predsednik stranke Janez 
Janša pa je tudi dejal, da se 
do kadrovskih odločitev vlade 
ne bodo opredeljevali. Nov i 
vladi so obljubili sto dn i m i r u 
in ta čas ne nameravajo ko-
ment i ra t i razmer v vladi i n 
koalidji . 

Erjavec o nakupu oklepnikov 
Ta teden je nekdanji obrambni minister Kari Erjavec v sporočilu za javnost pojasnil svoje stališče do 
nakupa oklepnikov. 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Zatrjuje, da gre za najbolj 
pregleden postopek nakupa 
orož ja doslej, z mednarod-
n i m razpisom. Nakup je bil 
radonalen, vodilo pr i obliko-
vanju notranje strukture ba-
taljonov pa je bilo "zagotoviti 
najvišjo možno varnost voja-
kov, ustrezno plat formo vo-
z i l (8x8) in zadostno bojno 
moč. Dodatna Erjavčeva za-
hteva pa je bila dosledno spo-
štovanje zakonodaje i n pro-
cedure ter upoštevanje pred-
v iden ih proračunskih fi-

n a n č n i h okvirjev, sporoča 
bivši o b r a m b n i min is ter i n 
zatr ju je , da kot min is ter za 
obrambo pri projektu n i po-
puščal števi ln im pr i t i skom 
posameznikov i n skupin . 
Zan ika tudi, da bi zavajal slo-
vensko javnosti i n Nato. Jav-
nost bi zavajal 2 moreb i tn imi 
trditvami, da za dosegaiije d -
Ijev sil Nata potrebujemo še 
dodatno ognjeno moč, ven-
dar je ne potrebuje za oprav-
l janje sedanjih nalog, ofen-
z ivnih pa ne opravlja v med-
n a r o d n i h operad jah v pod-
poro m i r u . 

Pravi , da je b i la vsebina 
pogodbe i n k o n f i g u r a c i j a 
voz i l i z k l j u č n o s t rokovna 
odločitev, pri č i m e r je pov-
sem zaupal s t rokovnjakom 
Slovenske vojske i n vse svo-
je odloči tve veza l n a stro-
kovne predloge. P repr ičan 
sem, da je bi lo takšno rav-
nan je prav i lno i n kor is tno 
za vojsko i n za Sloveni jo . 
"Cilj slovenskega sodelova-
nja v operac i jah za m i r je 
n a m r e č dobro oprav l jena 
naloga i n da se naši vojaki 
živi v rne jo domov . I n prav 
dejstvo, da je sicer številno 

sodelovanje p r ipadn ic i n 
pr ipadnikov Slovenske voj-
ske v operad jah v podporo 
m i r u m i n i l o b r e z s m r t n i h 
žrtev, štejem za največji us-
peh svojega m a n d a t a , " je 
zapisal Erjavec. Prizadeva-
nja ministr ice Jelušičeve p r i 
nada l jevan ju postopkov 
opremljanja vojske podpira 
in si želi , da b i bila skrb za 
varnost pripadnic i n pripad-
nikov Slovenske vojske tud i 
v pr ihodnje osrednje vodilo 
pr i o b l i k o v a n j u varnostne 
polit ike i n opreml jan ju Slo-
venske vojske. 

Konferenca varuhov človekovih pravic 
DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Ljubljana - V sredo, 10. de-
cembra, je bil dan človekovih 
pravic. Letos je t e m u name-
n j e n še poseben poudarek, 
kajt i letos mineva 6 0 let od 
sprejema Splošne deklaraci-
je o človekovih pravicah. V 
Sloveniji pa je bi l pred 15 leti 
sprejet zakon, k i je uzakonil 
varuha človekovih pravic. T i 

dve obletnid so zaznamovali 
s strokovno konferenco o člo-
vekovih pravicah, varuhinja 
človekovih pravic Z d e n k a 
Čebašek Travnik pa je tega 
dne sprejela najvišje pred-
stavnike države i n p r c ^ t a v -
nike dv i lne družbe. Van ih i -
nja i n predsednik države Da-
nilo TUrk sta bila tudi govor-
nika na mednarodn i konlis-
rend. N a njej so govorili do-

mači strokovnjaki i n strokov-
njakinje o začetkih inst i tud-
onaliziranega varstva člove-
kovih pravic v Sloveniji, be-
seda pa je bila tudi o aktual-
n ih razmerah na t e m podro-
čju. M e d u d e l e ž e n d so bi l i 
tudi ombudsman i i n njihovi 
predstavniki iz tuj ine, k i so 
govorili o s\'ojem delu, zlasti 
o uporab i m e d n a r o d n i h 
standardov varovanja člove-

kovih pravic. O varstvu člove-
kovih pravic v Slovenij i sta 
m e d d r u g i m i govorila tud i 
Ljubo Bavcon, Id je ob koncu 
osemdesetih let vodil odbor 
za človekove pravice, k i velja 
za predhodnika instituci je 
današnjega varuha človeko-
vih pravic, in prvi ombuds-
m a n v Sloveniji I van Bizjak. 
O b dnevu človekovih pravic 
so v preddver ju državnega 
zbora odprl i razstavo ob ob-
le tn id Splošne deklaradje o 
človekovih pravicah. 

mailto:rl@g-glas.si
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Prenovili Oddelek za radiologijo 
v Bolnišnici Golnik imajo nov digitaliziran rentgenski sistem, kjer so uvedli tudi sistem za 
prepoznavanje govora, ki ga uporabljajo z a zapisovanje izvidov. 

SUZANA P. KOVAČIČ 

Golnik - V Bolnišnici Goln ik 
so v torek odprli prenovljeni 
Oddelek za radiologijo. "Gre 
za prehod iz klasičnega nači-
na slikanja v analogni obliki 
v digitalno rentgensko slika-
n je bolnika. T a tehnologi ja 
omogoča takojšen ogled bol-
nikove rentgenske slike, sli-
ka je shranjena v bolnišnič-
n e m i n f o r m a c i j s k e m siste-
m u i n je n i treba več fizično 
prenašati. Čas čakanja n a 
rentgensko slikanje je krajši, 
v povprečju n a Goln iku sli-
kamo nekaj m a n j kot sto bol-
nikov, včasih tud i po 120 bol-
nikov na dan. Z digitalizacijo 
tehnologije se je stopnja ob-
sevanja bolnikov z rentgen-
sk imi žarki zmanjšala za tri-
deset odstotkov, digitalne sli-
ke SO boljše i n niso več po-
trebne ponovitve sl ikanj , 
tako kot se je dogajalo v pri-
m e r u slabe slike na f i l m u . 
Uved l i s m o tud i inovat ivni 
sistem za prepoznavanje go-
vora, k i ga uporab l jamo za 
zapisovanje izvidov, i n zato 
n e potrebujemo več admini -
stratorke za prepisovanje po-
datkov," je povedal Rok Ce-

O d leve: Vasja Reb«c, Rok Cesar in direktor Bolnišnice Golnik Mi t ja Košnik pred novim 
digitalnim rentgenskim aparatom /FOIOICKSUV« 

sar, d r . med . , predstojnik 
Oddelka 2a radiologijo v Bol-
nišnici Golnik. Prednosti di-
gitalizacije je še več: rentgen-
sko sliko zdravnik v n u j n i h 
pr imer ih lahko pogleda tudi 
od doma, s posebnim apara-
t o m lahko rentgenske slike 
na filmih, k i j ih bolniki pri-
nesejo s seboj, v bolnišnici 
Go ln ik pretvorijo v digitalno 
obl iko. . . 

"Naložba je stala 750 tisoč 
evrov in zajema sistem za di-
gitalizacijo, rentgenski infor-
macijski sistem, tr i diagno-
stične postaje i n enajst pregle-
dovalnih postaj. Na lož i» smo 
financirali z lastnimi sredstvi 
v okvim rednega poslovanja. 
Z a prihodnje leto načrtujemo 
postavitev nove trafo postaje, 
to bo stalo od dvesto do tristo 
tisoč evrov. Upamo, da n a m 

bo uspela tudi prenova centra 
za tuberkulozo (TBC), k i naj 
bi stal približno dva milijona 
evrov, naložba pa je vezana na 
odprodajo stavbe samskega 
d o m a na Golniku. Slovenija 
n u j n o potrebuje sodoben 
T B C < e n t e r po evropskih 
standardih," je povedal Vasja 
Rebec, namestnik direktorja 
za poslovne zadeve v Bolniš-
n i d Golnik. 

Podelili nagrade za socialno varstvo 
DANICA ZAVRI. ŽLEBIR 

Ljubljana - Ž e dvanajstič za-
pored so podeli l i nagrade in 
pr iznanja za delo na podro-
č ju socialnega varstva in rej-
n iške dejavnost i . Podel i la 
j ih je državna sekretarka m i -
nistrstva za delo, d n i ž i n o i n 
socialne zadeve ( M D D S Z ) 

Anja Kopač M r a k , k i se je v 
s lavnostnem nagovoru 
v s e m n a g r a j e n k a m i n na-
gra jencem zahvaUla za po-
m e m b e n strokovni i n oseb-
n i pr ispevek k razvo ju i n 
k rep i tv i socialnega varstva 
i n rejništva p r i nas. Nagrada 
z a ž iv l jen jsko delo na po-
dročju socialnega varstva je 
šla v roke V ladušk i C imper -

Zorica Škorc (desno) je prejela priznanje iz rok Silve Košnjek, 
predsednice komisije za nagrade in priznanja pri M D D S Z . 

m a n , nekdan j i do lgole tn i 
sodelavki na ministrstvu, k i 
je velik del svojega delovne-
ga živl jenja namenja la skrbi 

za l jud i z m o t n j a m i v tele-
s n e m i n duševnem razvoju, 
razvo ju storitev i n m r e ž e 
varstveno delovnih centrov. 

Podeli l i so tud i nagrado za 
izstopajoče kva l i te tno i n 
strokovno delo i n tr i prizna-
nja za dosežke n a posamez-
n i h področj ih dela v zadnj ih 
dveh letih. Slednji sta preje-
la t u d i dva nagrajenca z Go-
renjskega, i n sicer Zor ica 
Škorc, vodja kr iznega centra 
za m l a d e Kresniček v Les-
cah, k i se ukvaqa z otroki i n 
m l a d o s t n i k i , ž r t v a m i nasi-
lja, i n Iztok Ušaj, tehnolog v 
Varstveno de lovnem centru 
v Kranju, k i se m e d d r u g i m 
ukvar ja s t r ž e n j e m izdelkov 
t a m k a j š n j i h varovancev. 
T r e m re jn icam pa so podeli-
l i pr iznanja za dolgoletno i n 
uspešno izva jan je re jn iške 
dejavnosti. 

Manjka zdravnikov, ukinjajo se dežurstva 
4 i. stran 

Jože V e t e m i k je povedal, 
da je uk in jan je o z i r o m a 
zmanjševan je dežurstev v 
B o h i n j u i n Škof j i Loki ne-
sprejemljivo: "O t e m smo že 
večkrat pisali pr istojnim in-
stitucijam, odgovora ni. Gre-
m o v arbitražo z Z Z Z S , z ar-
bitražo b o m o poskušali do-
seči povrnitev v staro stanje 

pred sprejet jem Pravilnika." 
A tud i dostopnost občanov 
do zdravstvenih storitev je na 
Gorenjskem precej slabša od 
slovenskega povprečja, ugo-
tavlja V e t e m i k na podlagi po-
datkov izpostav Z Z Z S Jese-
nice, Kranj, Radovljica, Škof-
ja Loka i n Trž ič: "V okviru 
dovoljenega petodstotnega 
odstopanja od povprečja-v 
Sloveniji je stanje na Gorenj-

s k e m katastrofalno, saj se 
preskrbljenost in dostopnost 
giblje m e d 7 9 , 6 odstotka slo-
venskega povprečja v fiziote-
rapi j i do 9 6 , 7 odstotka v 
splošnih a m b u l a n t a h , di-
spanzerjih za otroke i n inla-
dino. Z a dosego petodstotne-
ga odstopanja od slovenske-
ga povprečja b i na Gorenj -
skem v okv i ru javne m r e ž e 
potrebovali vsaj še št i r i zo-

bozdravnike za odrasle, v fi-
z ioterapi j i pa m i n i m a l n o 
šest do osem fizioterapevtk." 

N ič kaj spodbudno n i ni t i v 
ambi i l an tn i s e k u n d a m i de-
javnosti. "Podatkov o norma-
t iv ih , preskrbl jenost i je na 
t e m področju znatno man j , 
kot z a p r i m a r n o raven," je 
povedal V e t e m i k . Z n a n o pa 
je, da m a n j k a okulistov i n 
dermatologov. 

V Kranj po Cesti 
Boštjana Hladnika 
Na zadnji letošnji seji sveta M O Kranj so potrdili 
predlogo o novih imenih treh ulic, bolj vroča pa 
je bila razprava o ogrevanju, odpadkih in parkiranju. 

VILMA STANOVNIK 

Kranj - Kar nekaj tematik je, 
brez katerih ne m i n e nobena 
seja sveta M O Kranj. Ena od 
n j i h je t u d i gradnja nove 
knjižnice, k i je bila na dnev-
n e m redu tud i m i n u l o sredo, 
a so celovito obravnavo težav 
pri načrtovani gradnji presta-
vili na januarsko sejo. N a ja-
nuarski seji bodo znova go-
vori l i tud i o reševanju pro-
b lemat ike odpadkov oziro-
m a izgradnji M B O (obrat za 
mater ia lno i n biološko pre-
delavo odpadkov) na Pol ic i 
pri Kranju. Kot je predlagal 
Stanislav Boštjančič (drugi 
svetniki pa so ga podprli), naj 
bi namreč občinska uprava 
svetnike n a vsaki od nasled-
n j ih sej obveščala, kaj je no-
vega glede urejanja proble-
mat ike odpadkov. Prav tako 
je bilo spet govora o reševa-
n j u težav s prometom v sre-
dišču Kranja, svetniki pa so 
potrdiU nov odlok o spre-
m e m b a h i n dopolnitvah, k i 
so ga pripravili v sodelovanju 
s stanovalci v mestnem jedru 
i n v k a t e r e m so upoštevali 
tud i nekaj predlogov pred-
stavnikov civilne iniciative. 

M e d t e m ko so se svetniki 
strinjali, da nove ulice n a ob-
močju novo nastajajočih cen-
trov na J V delu Kran ja po-
i m e n u j e j o Cesta Boštjana 
Hladnika, Cesta Rudija Šeli-

ge i n Ulica Angelce Hlebce, 
pa je bilo več d i lem glede do-
ločitev območi j javnih par-
k i rn ih površin, k jer naj bi se 
plačevala park i rn ina . Zlasti 
so bila različna i rmenja glede 
plačevanja park i rn ine pred 
v h o d o m v ekspozi turo Go-
renjske banke n a Bleiweisovi 
cesti, kjer je sedaj dovoljeno 

Svet Mestne občine Kranj 
bo problematiko gradnje 
knjižnice v Kranju in 
obrata za predelavo 
odpadkov na Polid obra-
vnaval na januarski seji. 

brezplačno parkiranje do ene 
u i e , po n o v e m pa bi naj b i 
bilo treba za parkirišče plača-
ti. Ker je v vsej občini treba 
natančno določiti, kje so mo-
dre cone parkiranja ter kakš-
na bo višina in način plačeva-
nja parkirnine, so obravnavo 
prekini l i , nadaljevali pa naj 
bi jo na januarski seji. Do ta-
krat so svetniki dali tudi vsa 
pooblastila upravi M O K , da v 
skladu z vel javnimi predpisi 
izvede vse potrebne ukrepe 
za zagotovitev preglednosti 
določanja cen p r i distribuciji 
in dobavi toplote na območju 
občine, saj visoke cene ogre-
vanja Že dlje časa spravljajo v 
slabo voljo zlasti stanovalce 
na Planini. 
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Smuka na Veliki planini 
Začetka z imske sezone se bodo najbolj 
razveselili otroci do i o. leta starosti, saj bodo na 
Veliki planini lahko smučali brezplačno. 

JASNA PAIADIN 

Kamnik - Danes se smučarska 
sezona začenja tudi na Veliki 
planini, kjer bodo odprli ce-
lotno smučišče in pognali 
vlečnico Jurček, dvosedežnico 
Šimnovec ter \4ečnice Zeleni 
rob, Tiha l i n Tiha 

Prvi dan smuke na približ-
no 1500 metrov visoki Veliki 
planini bodo zaznamovale 
karte po simbolični ceni 1 
evro, v podjetju Velika plani-
na, d. o. o., pa so ob finančni 
pomoči Občine Kamnik pri-
pravili še eno veliko ugod-
nost. Vsi otroci do 10. leta 
starosti s stalnim prebivališ-
čem v občini Kamnik bodo 
na Veliki planini vso sezono 
smučali brezplačno. "Otro-
kom bi radi omogočili večje 
možnosti smučanja in uče-
nja le-tega, želimo pa ponu-

diti tudi ugoden paket za 
družine. Brezplačne vozov-
nice bodo starši za svoje 
otroke lahko prevzeli na bla-
gajni spodnje postaje žičnice 
ob priloženem osebnem do-
kumentu, otrod pa s fotoko-
pijo dokumenta, če staršev 
ne bo zraven," je povedala 
Nika Vrhovnik iz podjetja 
Velika planina, d. o. o. 

Poleg smučanja na približ-
no meter debeli snežni odeji 
iz naravnega snega se na Ve-
liki planini ta konec tedna 
ter nato vsak petek in soboto 
začenja tudi nočno sankanje 
na osvetljeni sankaški progi 
pod dvosedežnico Šimno-
vec, snežnim navdušencem 
pa bodo na voljo tudi tek na 
smučeh, pohodi na krpljah, 
šola smučanja ter izposoja 
celotne opreme za smuko, 
sani in krplje. 

V Kranju prva varovana 
stanovanja 
i 1. stran 

Vsa stanovanja dajejo V 
najem. V blok s }o stanova-
nji - od tega bo 13 dvosob-
nih in 17 enosobnih, bodo 
investirali 2,5 mil i jona ev-
rov, ali približno 1450 evrov 
za kvadratni meter, višina 
najemnine pa naj bi bila po 
dosedanjih izračunih pri-
bl ižno šest evrov za kva-
dratni meter. Razpis za na-
jem stanovanj bo objavljen 
v apri lu 2 0 0 9 , zaključek 
gradnje je predviden poleti, 
vselitev pa do 15. oktobra. 
Nakup stanovanj (v drugem 

bloku) bo možen pri družbi 
Gradbinec Gip, 

. Za nakup oskrbovanih sta-
novanj v Kranju so se pri 
NSPIZ odločili, ker ocenjuje-
jo, da so največje potrebe 
prav v Kranju, pri čemer pa 
za kandidate za najem ni 
nujno, da so iz Kranja ali celo 
Gorenjske. Nadaljnjih načr-
tov za tovrstna stanovanja še 
nimajo, saj lokacija pri 
Zdravstvenem domu v Kra-
nju ni aktualna, v Radovljici, 
kjer so sicer z občino celo 
podpisali pismo o nameri, pa 
se je zapletlo z zemljiščem, 
ki ga občina ni pridobila. 

'"^^^.ona na osebo ieo«^ 

• neomejeno kopanje v vseh bazenih 
• otroci do 6. leta brezplačno bivanje 
• 10% popusta za upokojence 
• v Č9SU božičnih praznikov (21.-28. december) 

brez doplačila za enoposteljno sobo 
• ugodni silvestrski paketi 

ŠE VEDNO: bioterapija po metodi 
Zdenka Domančiča 

Dobrodošli v čudovit svet zdravilnih 
termalnih vrelcevi 

^ (^rme^polši, ica 

Tel.: 0 3 / 8 9 6 31 0 0 in 06 • E-pošta: info@t-topolsica.si 
h t tp: / /www.terme-topols ica . si 

Ob prazniku prenovljeni atrij 
Radovljica je letošnji občinski praznik praznovala z odprtjem drsališča, prenovljenega graščinskega 
atrija ter podpisom listine o prijateljstvu s češko občino Ivančice. 

MARJANA AHAČIČ 

Radovljica - Občinski praz-
nik, posvečen obletnid roj-
stva slavnega rojaka, drama-
tika Antona Tomaža Linhar-
ta, so v Radovljici letos praz-
novali s številnimi priredit-
vami. Že preteklo nedeljo so 
tako odprli novo drsališče v 
športnem parku v Radovljici, 
v sredo pa prenovljeni atrij 
radovljiške graščine. Za ob-
novo atrija, fasade in vgrad-
njo dvigala v graščini je obči-
na namenila 450 tisoč evrov, 
slovesnost ob odprtju pa so 
tokrat Radovljičani posvetili 
še eni znameniti rojakinji -
dobrotnid in podpomid šol-
stva Josipini Hočevar, ki so ji 
na Lihnartovem trgu pred 
natanko sto leti postavili spo-
menik in jo imenovali za 
častno občanko Radovljice. 

Občinska priznanja je žu-
pan podelil na osrednji slo-
vesnosti v četrtek: plaketo 
Antona Tomaža Linharta so 

Na slovesnosti ob odprtju prenovljenega atrija / fmo: co<u<i Kivti« 

zejev radovljiške občine, za 
postavitev razstav panjskih 
končnic ter organizadjo in 
postavitev stalne razstave o 
Antonu Tomažu Linhartu 

Na slavnostni seji občinskega sveta v sredo je župan 
Janko S. Stušek z županom češke občine Ivančice 
Vojtechona Adamom podpisal listino o prijateljstvu. 
Ivančice so rojstno mesto očeta A. T. Linharta. 

•prejeli Janez-Kosmač ob 70-
letnid za več kot 50-letno ak-
tivno delovanje v Pihalnem 
orkestru Lesce in v nj^ovih 
organih, Verena Štekar Vldic 
za vodenje in uveljavitev Mu-

ter Vilko Ovsenik ob 80-Iet-
n i d za dolgoletno uspešno 
delo in dosežke na glasbeno 
umetniškem področju ter pri 
soustvarjanju Avsenikove 
glasbe. Pečat Občine Radov-

ljica so prejeli Srednja gostin-
ska in turistična šola Radov-
ljica ob 50-letnid ustanovitve 
in desetietnid novih šolskih 
prostorov v Radovljid, Vesna 
Gaberščik za tvorno sodelo-
vanje med Naravoslovno teh-
nično fakulteto in Občino 
Radovljica na področju razis-
kovanja pretekle in sodobne 
oblačilne kulture na območ-
ju občine Radovljica, Fran-
cka Kocjan za uspešno vode-
nje in razvoj Vzgojno-
varstvenega zavoda Radovlji-
ca ter posthumno Roberto 
Sapio, tajnik italijanske Obči-
ne Sondrio, za prispevek pri 
vzpostavitvi odnosov in pod-
pisu Ustine o prijateljstvu 

med občinama pred petnaj-
stimi leti. Medalji Občine Ra-
dovljica pa je župan Stušek 
podelil družini Vidic za pri-
spevek k obnovi in oživljanju 
starega mestnega jedra Ra-
dovljice ter Jožetu Pavliču za 
pesniški opus in bogatitev 
ljubiteljske kulture v kraju. 
Slavnostni govornik na pro-
slavi je bil prof. dr. Peter Fi-
ster, redni profesor na Fakul-
teti za arhitekturo in prejem-
nik letošnje Steletove nagra-
de za življenjsko delo, Id 
vključuje tudi raziskave ter 
varstvo in obnovo arhitektur-
nih spomenikov ter stavbne 
dediščine v Radovljid, Begu-
njah, Kropi in Kamni Gorid. 

Darilo bolnišnici in najmlajšim 
N a d a Širovnik je sešila prevleke za odejice za novorojenčke in jih podarila jeseniški bolnišnici. 

URŠA PETERNEL 

Jesenice - V predbožičnem 
času več razmišljamo o ob-
darovanju in drobnih pozor-
nostih, ki jih bomo za praz-
nike namenili najbližjim. Za 
posebne vrste obdarovanja 
pa se je odločila Nada Širov-
nik iz Slatne, šivilja po pokli-
cu, ki ima v Kranju in Ljub-
ljani tekstilni servis, ukvarja 
pa se tudi s šivanjem oblačil 
za znane osebnosti. Za jese-
niško bolnišnico je namreč 
sešila prevleke za odejice, s 
katerimi pokrivajo novoro-
jenčke. Na zamisel, da bi na 
ta način pomagala bolnišni-
d , je prišla potem, ko je pri 
eni od svojih strank dobila 
trideset metrov prvovrstnega 
platna, ki je že vrsto let lepo 
zapakirano ležalo na pod-
strešju hiše v Kranju. "Ugo-
tovila sem, ^ gre za res kva-
litetno blago, ki so ga izdela-
li leta 1966 v Bombažni pre-

dilnici in tkalnici Tržič. 
Take kvalitete platna danes 
ne dobiš nikjer več, zato se 
m i ga je zdelo škoda zavre-
či," je povedala Širovnikova. 
"Porodila se m i je ideja, da 
bi iz njega sešila posteljno 
perilo, zato sem poklicala v 
jeseniško bolnišnico, če bi 
morda potrebovali kaj takš-
nega. In poklicala sem kot 
naročena, saj so ravno na-
meravali naročiti prevleke 
za odejice za novorojenčke." 
K sodelovanju je privabila še 
nekaj poslovnih partnerjev, 
ki so darovali nekaj blaga, 
nato pa se je lotila dela i n se-
šila 55 prevlek. Za zdaj je se-
šila posteljnino za novoro-
jenčke, v bodoče pa namera-
va sešiti še nekaj prevlek za 
postelje na pediatričnem 
oddelku. Darilo je lično za-
vila in ga sredi tedna že od-
peljala v bolnišnico. Glavna 
sestra Splošne bolnišnice 
Jesenice Zdenka Kramar se 
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je ob tem lepo zahvalila in 
dejala, da so vsake takšne 
pozornosti v bolnišnici zelo 
vešeli. Tako imajo nekaj 
stalnih darovalcev, ki j ih 
vsako leto razveselijo z raz-
l ičnimi izdelki, denimo pre-
vlekami, majčkami za novo-
rojenčke ... Že štiri leta pa 
odlično sodelujejo tudi z 

upokojenkami iz Radovljice 
in Žirovnice, ki so se poime-
novale podeželske babice in 
pletejo copatke za novoro-
jenčke. Tako so j ih letos 
spletle kar okrog 6 5 0 in 
vsak novorojenček, k i se 
rodi v bolnišnici na Jeseni-
cah, dobi za darilo lično 
spletene tople copatke. 


